
Zápisnica  
z riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva  Obce Kobyly  

konaného dňa 24.11.2023 v sále KD Kobyly.    
___________________________________________________________________________ 

 

 

 

Prítomní:    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič,  Ing. Martin Labanc, 

                       Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc,  Ján Vasičkanin  

                     - ostatní prítomní podľa prezenčnej listiny 

                     - občania obce 

Neprítomní:  

   

PROGRAM: 

 
  1. Otvorenie.  
  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice.  
  3. Schválenie programu.  
  4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 13.10.2023.  
  5. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kobyly – schválenie.  
  6. VZN č.7/2023 o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Kobyly - schválenie.  
  7. VZN č. 8/2023 o spôsobe náhradného zásobovania vodou na území obce Kobyly - schválenie  
  8. VZN o daní z nehnuteľnosti na území obce – návrh.  
  9. VZN o miestnych daniach na území obce Kobyly – návrh.  
10. VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na území obce 
       Kobyly – návrh.  
11. VZN o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a o poskytovaní elektronických služieb 
       obcou Kobyly – návrh.  
12. Rozpočet na rok 2024 – návrh.  
13. Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva obce Kobyly – návrh zmeny.  
14. Rôzne.  
15. Diskusia.  
16. Uznesenie z riadneho zasadnutia OZ – schválenie.  
17. Záver. 

 

1. Otvorenie: 
Rokovanie  obecného zastupiteľstva (ďalej OZ) otvoril a viedol Ing. Jozef Šoltys - starosta obce a  privítal 

všetkých prítomných. Starosta obce konštatoval, že počet prítomných poslancov je 7 a OZ je spôsobilé 

rokovať a uznášať sa. 
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2.  Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice.  
 

Za zapisovateľa bola určený Radoslav Findiš a za overovateľov zápisnice Ing. Marek Juskanič a Ján 

Vasičkanin. 

 

3. Schválenie programu.        
 

Starosta obce predložil OZ návrh programu rokovania a dal zaň hlasovať.  

Starosta obce dal hlasovať za schválenie upraveného programu:  

 

Hlasovanie: ZA: 7                    -  Radoslav Findiš Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič,  
Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc,  
Ján Vasičkanin 

                     ZDRŽAL SA: 0                       

                     PROTI: 0          -                  

Poslanci 7 hlasmi schválili navrhovaný program rokovania. 

 

4. Kontrola uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 13.10.2023. 
 

Starosta obce predložil na rokovanie kontrolu uznesení zo zasadnutia OZ konaného dňa 13.10.2023 

a konštatoval, že úlohy z neho vyplývajúce boli splnené prípadne sú v riešení.  

Poslanci vzali informáciu na vedomie. 

 

5. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kobyly – schválenie.   
K predmetnému bodu boli starostovi obce a poslancom OZ zaslané pripomienky od poslanca  

Ing. Petra Skonca.  

Starosta požiadal o vyjadrenie k daným pripomienkam (p. poslanca Ing. Skonca) spracovateľku 

horeuvedených zásad p. JUDr. Jurčovú, ktorá sa k nim aj osobne vyjadrila a zároveň konštatovala, 

že niektoré navrhované úpravy pri nakladaní s majetkom sú nad rámec zákona a nie je možné ich do 

zásad zapracovať. K zaslaným pripomienkam sa vyjadrili aj poslanci Radoslav Findiš, Ing. Martin 

Labanc rovnako aj navrhovateľ pripomienok poslanec Ing. Peter Skonc. 

 

Návrh uznesenia: 

V Zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom obce Kobyly zapracovať pripomienky, 

v článku 4, odsek (2) písmeno f, upraviť hodnotu z 3 500,00 € na 500,00 €,   a v článku 22 

odsek(2) písmeno c) doplniť do poslednej vety „.....o podmienkach nájmu...“   
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Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie: ZA: 6                    - Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  
Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                     ZDRŽAL SA: 1           -  Radoslav Findiš            

                     PROTI: 0                          

 

  

6. VZN č.7/2023 o zneškodňovaní obsahu žúmp na území obce Kobyly - 
schválenie.  
 
Na predchádzajúcom zasadnutí OZ bol poslancom Ing. Skoncom prednesený návrh na zapracovanie 

do predmetného VZN na „zálohovú“ platbu pri zdieľanom vývoze obsahu žúmp s nižším objemom. 

K uvedenému návrhu sa vyjadrila p. JUDr. Jurčová, ktorá ho neodporučila zapracovať do uvedeného 

VZN, ale navrhla danú problematiku riešiť samostatným interným postupom. 

Starosta obce informoval OZ, že k zverejnenému predmetnému VZN neboli v zákonnej lehote 

vznesené žiadne ďalšie pripomienky. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh VZN č. 7/2023. 

 

Hlasovanie: ZA: 7                    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič,  
Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc,  
Ján Vasičkanin 

                     ZDRŽAL SA: 0                       

                     PROTI: 0            

 

7. VZN č. 8/2023 o spôsobe náhradného zásobovania vodou na území obce 
Kobyly - schválenie  
 

Starosta obce informoval OZ, že k zverejnenému predmetnému VZN neboli v zákonnej lehote 

vznesené žiadne ďalšie pripomienky. 

Starosta obce dal hlasovať za návrh VZN č. 8/2023. 

 

Hlasovanie: ZA: 7                    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič,  
Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc,  
Ján Vasičkanin 

                     ZDRŽAL SA: 0                       

                     PROTI: 0            
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8. VZN o daní z nehnuteľnosti na území obce – návrh.  
 

Starosta obce spolu s OZ diskutovali o predloženom návrhu predmetného VZN. Poslanec Ing. Skonc 

poukázal na možný výpadok príjmu do rozpočtu obce v prípade využitia žiadostí o zníženie dane 

z príjmu z nehnuteľností na základe dosiahnutého veku v uvedenom návrhu  VZN. Poslanec Ing. Skonc 

preto navrhol prehodnotiť výšku navrhovaných sadzieb dane z nehnuteľností.  

Z vyjadrenia starostu obce vyplynulo, že za posledné obdobie, nedochádzalo k rapídnemu výpadku 

príjmu do rozpočtu na základe využitia takýchto úľav.  

 

9. VZN o miestnych daniach na území obce Kobyly – návrh.  
 

Poslanci OZ prerokovali návrh predmetného VZN. 

 

10. VZN o miestnom poplatku za komunálny odpad a drobný stavebný odpad na 
území obce Kobyly – návrh.  
 

Starosta obce spolu s OZ diskutovali o predloženom návrhu predmetného VZN. Poslanec Ing. Skonc 

na diskusie podotkol, že navrhovaný poplatok za komunálny odpad (€ 22,00/os.) z dôvodu navýšenia 

cien za vývoz odpadu zberovej spoločnosti KOSIT, nepokryje celkové náklady na odvoz odpadu. 

Poslanec Ing. Labanc poukázal na právnu „nevymožiteľnosť“ úhrad poplatku za komunálny odpad 

a dane za psa, z dôvodu nejestvujúcich platobných výmerov za uvedený poplatok a daň. Taktiež  

vytkol neprehľadnosť v internej evidencii úhrad za predmetné poplatky. 

Starosta obce odmietol uvedené tvrdenia s tým, že v tomto prípade je vedená evidencia úhrad 

prehľadná a forma výberu predmetných poplatkov je s poukazom na ľudskosť a sociálnu situáciu 

jednotlivých obyvateľov obce. Čo niektorý poslanci OZ nie sú ochotní akceptovať. 

Poslanec Findiš navrhol zmeniť frekvenciu zberu odpadu z 2-týžňového cyklu na 3-týždňový, čo by 

znížilo náklady na odvoz odpadu. Taktiež poznamenal, že stále zvyšovanie poplatku za odvoz odpadu, 

znevýhodňuje obyvateľov, ktorí odpad separujú a čo má za následok neznižovanie tvorby odpadu 

vôbec. 

11. VZN o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a o poskytovaní 
elektronických služieb obcou Kobyly – návrh. 
 

Poslanci OZ prerokovali návrh predmetného VZN. 

 

12. Rozpočet na rok 2024 – návrh. 
 

Poslanci OZ prerokovali návrh predmetného rozpočtu na rok 2024. 
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Ako predkladateľ zmien v návrhu rozpočtu na rok 2024, vystúpil p. poslanec Ing. Labanc s nižšie 

uvedenými zmenami a požiadavkami: 

- navýšenie nájmu pre potraviny (A. Štalmachová) 
- požiadavka o vysvetlenie, prečo došlo k navýšeniu (platov, osobných príplatkov a odmien) 

o 29% zamestnancov OÚ;  
starosta obce argumentoval, že nedošlo k „svojvoľnému“ navýšeniu (platov, os. príplatkov 
a odmien) a jedná sa zákonné navýšenie platov zamestnancov o cca 12%, taktiež uviedol, že 
uvedená položka je zvýšená o zákonne vyplatené odchodné zamestnancom; uvedená 
skutočnosť sa spresní po stanovisku účtovníčky obce 

- časť poslancov sa dohodla na budúcom neodsúhlasení cestovných náhrad – tuzemských 
(dohodnutá paušálna náhrada za používanie súkromného motorového vozidla na pracovné 
účely) vo výške 1.200,00 EUR/ročné 

- všeobecný materiál  znížiť z 3.000 EUR na 1.400,00 EUR 
- reprezentačné znížiť z 1.000 EUR na 500 EUR 
- všeobecný materiál (CESTNÁ DOPRAVA) znížiť z 800,00 EUR na 0,00 EUR 

 
 
Zároveň p. poslanec Ing. Labanc, krivo obvinil p. poslanca Findiša zo svojvoľného zriadenia aplikácie 
„INFOURAD“ a nevedomosti poslancov OZ o takejto aplikácii aj napriek  predchádzajúcej požiadavke 
poslancov OZ na vyriešenie upozornenia po doplnení nových údajov na webovú stránku obce, čo sa aj 
predmetnou aplikáciou podarilo dosiahnuť a ktorá obci bola poskytnutá na testovanie bezodplatne. 
Za uvedené krivé obvinenie sa p. poslanec  
Ing. Labanc poslancovi Findišovi ospravedlnil. 
 
 

13. Rokovací poriadok obecného zastupiteľstva obce Kobyly – návrh zmeny. 
 

K predmetnému bodu boli starostovi obce a poslancom OZ zaslané pripomienky od poslanca  

Ing. Petra Skonca.  

K daným pripomienkam vyjadrila svoj právny názor p. JUDr. Jurčová, ktorá zároveň navrhla 

poslancom zvolať k uvedenej problematike pracovné stretnutie začiatkom roka 2024, aby bolo 

možné „Rokovací poriadok OZ“ riešiť koncepčne.  

K zaslaným pripomienkam sa vyjadril aj poslanci Radoslav Findiš, ktorý opätovne upozornil na 

dodržiavanie zákona a lehôt z neho vyplývajúcich, pri doručovaní podkladov k jednotlivým návrhom 

bodov rokovania OZ. 

 

Návrh uznesenia: 

Vnútorný predpis riadenia obce č.1/2023, ktorým sa mení a dopĺňa Rokovací poriadok 

obecného zastupiteľstva obce Kobyly:                                        

Článok 1                                                                        

a) mení sa znenie Článku 4 odsek (7)                                  

b) mení znenie ustanovenia Článku 17 odsek (3) písmeno g)                                               c) 

dopĺňa znenie ustanovenia Článku 17 odsek (3), za písmeno h) sa vkladá nové písmeno i)    d) 

mení znenie ustanovenia Článku 17 odsek (4)                   

e) mení znenie ustanovenia Článku 17 odsek (8)               

f) dopĺňa znenie ustanovenia Článku 17, za odsek (9) sa vkladá nový odsek (10)                        
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Ostatné ustanovenia Rokovacieho poriadku obecného zastupiteľstva obce Kobyly ostávajú 

nezmenené 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia:  

 

Hlasovanie: ZA: 6                    - Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  
Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                     ZDRŽAL SA: 1        -  Radoslav Findiš                

                     PROTI: 0      

                     

14. Rôzne.  
 

Žiadosť od TP Partners, s.r.o. o „Príspevok na kamenivo pre miestnu komunikáciu na novej IBV“ 

Poslanci OZ prerokovali pred mesiacom doručenú predmetnú žiadosť.  

K uvedenej žiadosti sa vyjadril p. poslanec Ing. Macek, ktorý poukázal na ďalšie náklady, ktoré 

v budúcnosti vyplynú z plnenia zmluvy s horeuvedenou firmou na novej IBV, čo starosta potvrdil, ale 

podotkol, že sa pri zmluve prihliadalo na celkový prospech pre obec. 

P. poslanec Ing. Skonc navrhol spoločnú dohodu časti poslancov na výške príspevku na kamenivo. 

Návrh uznesenia: 

Nákup kameniva po začatí realizačných prác miestnych komunikácií na novej IBV vo výške 

3 500,00 € bez DPH po dodaní faktúry do 20.12.2023. 

                                                                                                                                                                                              

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia:  

 

Hlasovanie: ZA: 6                    - Radoslav Findiš, Marcel Harom, Ing. Marek Juskanič,  
Ing. Martin Labanc,, Ing. Peter Skonc,  
Ján Vasičkanin 

                     ZDRŽAL SA: 1            - Ing. Slavomír Macek          

                     PROTI: 0         

Žiadosť o dotáciu z Farského úradu Kobyly na rozšírenie komunikácie  

 

Poslanci OZ prerokovali doručenú predmetnú žiadosť o dotáciu.  

     

Vianočný príspevok pre starobných dôchodcov 

 

Poslanci OZ prerokovali opätovné poskytnutie vianočného príspevku pre starobných dôchodcov. 

P. poslanec Harom, navrhol výšku príspevku v hodnote 30,00 EUR pre dôchodcu, keďže sa 
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neprispievalo na obedy pre dôchodcov. 

Časť poslancov sa dohodla na zvýšení predmetného príspevku z 15,00 EUR na 20,00 EUR. 

 

Návrh uznesenia: 

Vianočný príspevok pre starobných dôchodcov vo výške 20,00 €/dôchodca v hotovosti. 

 

Starosta obce dal hlasovať za návrh uznesenia:  

 

Hlasovanie: ZA: 6                    - Radoslav Findiš, , Ing. Marek Juskanič, Ing. Martin Labanc,  
Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc, Ján Vasičkanin 

                     ZDRŽAL SA: 1            - Marcel Harom 

                     PROTI: 0         

     

Vystúpenie občanov 

 

p. Mgr. Jozef Labanc – poukázal na problém s vchodovými dverami do jeho bytu v 12-BJ; starosta 

obce prisľúbil vyriešenie problému v rámci možností 

p. Jozef Múdry – poukázal na problém s vyvážaním stavebného odpadu nad cintorínom; starosta 

obce má vedomosť o danom probléme a informoval, že pracuje v hľadaní komplexného riešenia 

- informoval o prísľube novej vlády s budovaním ČOV a poukázal na vypracovaný 

projekt (r.1993) pre ČOV; starosta obce vzal uvedenú informáciu na vedomie 

 

 

P. poslanec Ing. Skonc  - poukázal na zverejňovanie posledných faktúr bez príloh; starosta obce 

informoval, že uvedená skutočnosť je spôsobená z dôvodu PN zodpovednej pracovníčky a na 

zverejnenie samotných príloh je potrebný iný a časovo náročnejší proces 

   - požadoval odpoveď na položenú otázku na poslednom zasadnutí OZ k 

osvetleniu súkromných pozemkov; starosta obce informoval, že je prísľub k Zmluve o budúcej zmluve 

na vysporiadanie predmetných pozemkov a taktiež, že sa jedná o osvetlenie verejného priestranstva, 

čo podložil aj citáciou zákona; uvedenú odpoveď poslanec neakceptoval a žiadal o zvolanie 

pracovného stretnutia vlastníkov predmetných pozemkov; uvedenú žiadosť starosta obce akceptoval  

   - ocenil vyčistenie ihriska vo vlastnej réžii obce 

   - poukázal na novo inštalovanú hojdačku z ocele, pričom tvrdil, že bola 

dohoda na bezúdržbových prvkoch; starosta obce oponoval, že sa jedná o väčšiu hojdačku, ktorá má 

potrebný certifikát; s uvedeným vyhotovením vyjadrili nesúhlasné stanovisko aj p. poslanci Harom 

a Ing. Labanc 
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   - poukázal na zverejnenie objednávky na posypový materiál; starosta obce 

informoval, že objednávka môže byť zadaná aj ústnou formou a posypový materiál je objednaný 

a uskladnený vo firme Hobby, s.r.o. a je dodávaný podľa požiadavky 

   - poukázal na inventarizáciu majetku; starosta obce informoval, že je 

vykonávaná pravidelne – každý rok 

   - poukázal na registratúrny plán; starosta obce informoval, že prichádza 

novelizácia registratúrneho plánu a preto bude v tomto prípade smernica upravená 

   - poukázal na chýbajúceho kroninkára(-ku); starosta obce oponoval, keďže to 

mala začať robiť p. Labancová; čo poslanec aj potvrdil, že je to tak, ale za predpokladu, že budú 

dopracované predchádzajúce roky; dopísanie chýbajúcich rokov doteraz riešil následný koronikár(-ka) 

doplnil starosta obce 

   - poukázal na spanie detí v MŠ v jednej miestnosti; starosta obce oponoval, že 

uvedená skutočnosť spĺňa hygienické parametre; po otázke či nie je za tým to, že by v MŠ museli byť 

štyri učiteľky; starosta obce oponoval navýšením mzdových nákladov pre učiteľku oproti pedagogickej 

asistentke; rovnako poukázal na kvalifikačné predpoklady pedagogickej asistentky; starosta obce 

informoval, že aktuálne študuje, aby spĺňala kvalifikačné predpoklady  

   - poukázal na zábradlie k novo osadenej lávke; starosta obce informoval, že 

predmetné zábradlie je už vo výrobe a následne bude osadené 

P. poslanec Ing. Labanc – poukázal na výzvu z ÚPSVaR na detské ihriská; starosta obce informoval, že 

o tom vie, ale nie je na to vhodný priestor, ktorý by mal byť odporučený aj na základe štúdie; zároveň 

podotkol, že budú vyhlásené výzvy na športoviská, ale vo vyššom objeme 

15. Diskusia.  
 

V diskusii vystúpil p. Jozef Múdry s ďalším vysvetlením k žiadosti o dotáciu pre farský úrad. 

Starosta obce sa poďakoval p. Tomášovi Pavlišákovi pri pomoci s hasením požiaru na miestnom 

družstve. 

 

 

16. Uznesenie z riadneho zasadnutia OZ – schválenie.  
 

Starosta obce predniesol návrh na schválenie uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva 
obce Kobyly, konaného dňa 24.11.2023 
 
Starosta obce dal hlasovať za schválenie uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva: 
 
Hlasovanie: za: 7                    -  Radoslav Findiš, Marcel Harom,  Ing. Marek Juskanič, 

Ing. Martin Labanc, Ing. Slavomír Macek, Ing. Peter Skonc,  

Ján Vasičkanin 

                     Zdržal sa: 0                  
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                     Proti: 0            

 

Poslanci 7 hlasmi schválili  uznesenie z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Kobyly zo 

dňa 24.11.2023. 

 

12. Záver.                               

Starosta  obce sa poďakoval prítomným za účasť na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

a ukončil rokovanie.  

 

 

 

 

Zapísal:           Radoslav Findiš                            ...............................................                    

                          

Overovatelia:    Ing. Marek Juskanič              ............................................... 

 

                          Ján Vasičkanin                       ............................................... 

 

 

V Kobylách 24.11.2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


